
 

Datum 230127 

Antecknat av Gunvor Åsberg 

 

Anteckningar vid Samordningsgruppens möte 20230127. 

Plats: Visions Center, Odinsgatan 6, Göteborg. 

Ordinarie och ersättare inbjudna till första mötet med nyvald 

Samordningsgrupp för 2023 och 2024. 

Närvarande: Nicki Crespo Lindström, Kim Jondell, Lennart Johansson, Linda 

Durevall, Lisa Norberg, Anton Ehrlin, Sonja Koppen, Björn Carlstedt, Erik 

Nordengren, Kristina Timdahl, Jennie Andersson, Reagan Andersson, Åsa 

Bergdahl, Lisbeth Larsson, Mikael Astner, Kristina Ramstedt, Niklas Hjelte och 

Gunvor Åsberg. Lena Lindholm var med digitalt under punkten -Rekrytering  

och Camilla Lööv under punkten -Ny hantering av samråd. 

 
Laget runt och presentation av nyvald Samordningsgrupp för 2023 och 2024. 
 
Syftet med samordningsgruppen – Niklas 
Niklas presenterade den beskrivning som finns om Samordningsgruppernas 
syfte och uppdrag. Bilaga 1.  
 
Enligt Förbundsmötesbeslut kommer beskrivningen att ses över och det kommer 
göras inför nästa möte med Förbundsstyrelsen. Bland annat behöver val till 
Samordningsgruppen ses över. Hur utses SAMO – behöver lyftas fram 
 
Rekrytering - Lena -   
Vision ökar för 12:e året i rad. Lena informerade om nuläget samt om 
kommande aktiviteter. Bilaga 2.  
 
Information från Förbundsstyrelsen - Anton och Sonja-  
Diskussion kring Lön hela dagen som uppmärksammas 8 mars på Internationella 
kvinnodagen. 
 

Hur är läget fikor?  Detta är digitala fikor där förtroendevalda digitalt kan 

ses, prata om aktuella frågor och få inspiration av andra förtroendevalda. 
Inbjudan skicka ut i förtroendevaldas nyhetsbrevet som når cirka 10 000 

förtroendevalda, sen finns det info på vision.se samt att information läggs i 

Visions förtroendevaldas grupp på Facebook.  



 

Mötena i Zoom på fredagar kl 9,00. Se länk för information om ämnen och 
datum. 
https://vision.se/for-dig-som-ar/fortroendevald/att-vara-vision-ombud/hur-ar-laget-fikor/ 

Vilka ämnesområden finns det önskemål om att ha med vid fikorna? 

Kristina - Frågor kring mångfald, klimatombud – hur gör vi den begriplig, hur 
kan vi sprida info om uppdraget?  
Kontakta Anton eller Sonja om ni kommer på fler områden eller har inspel från 
områdesträffarna. 
 
FS jobbar med kommande inriktning. Nu jobbar vi med 2028. Satsningen är till 
2027. Vi tänker stort och försöker att inte begränsa oss.   
Hör av er om ni har tankar om vad ni vill ha mera av. 
 
 
Önskemål - Titta på försäkringar och hur de gäller hemarbeten o skador. 
 
Utbildning digital/   - Björn 
Varför så många utbildningar digitalt? Finns det någon undersökning som 
stödjer beslut om att ha det så?  Sonja - FS beslutade utifrån rapport för att 
kunna nå de mål av utbildningar som vi har. Detta för att hinna med och av 
ekonomiska skäl. Enligt rapporten är 90 procent nöjda.  
Önskemål från Samordningsgruppen att få ta del av rapporten. 
Sonja - Undersöker det och behövs det får FS titta på det igen.  
Kristina – viktigt för nätverkande att de är fysiska.  J 

Jennie – Kommer inte in i ” Visions familjen”. 
 
Niklas påminner om möjlighet att inkomma med motioner till FS mellan 
Förbundsmötena. Om SAMO anser detta som viktig fråga kan den möjligheten 
nyttjas. 
 
Centret informerar - Niklas 
Ny medarbetare - Ulrika Andersson som kommer arbeta som ombudsman ett år 
med början 1 februari. 
Dexter jobbar nationellt med att ta fram och genomföra lokalbyten för andra 
Center och beräknas tillbaka i rollen som ombudsman någon gång i mitten på 
hösten.  
 
Lokalavdelningsavgift. – Niklas 
Underlag inför årsmöten har tagits fram av kansliet som innehåller stöd i en 
presentation om vad förtroendevalda ska tänka på inför/vid årsmöte och beslut 
om ny lokalavgift, allt för att underlätta för dem .  

Bilaga 3 och bilaga 4 
 
Satsningen – Niklas.  

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvision.se%2Ffor-dig-som-ar%2Ffortroendevald%2Fatt-vara-vision-ombud%2Fhur-ar-laget-fikor%2F&data=05%7C01%7CGunvor.Asberg%40vision.se%7C1e15c1a47d58449bc80a08db004e28ba%7C033e219cab5c40d19c6adf4cb2c09b0a%7C0%7C0%7C638104108204581890%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000%7C%7C%7C&sdata=HAa12nv0hALImwna6wP756%2B7AVejiQFITRB8jpz6f9I%3D&reserved=0


 

Niklas informerar om satsning på att öka i facklig styrka under de kommande 
fem åren.  
 
Övergripande referensgrupp är tillsatt med första möte planerat den 30 januari 
 
Information om satsningen finns på Vision.se och där ser ni också vilka som 
ingår i den övergripande referensgruppen. 
Följ denna länk för komma till sidan. 
 
 
Ledare i Vision – Gunvor 
Glöm inte att sprida inbjudan om utbildningen Ny ledare i Vision.  Sista 
anmälningsdag är 26 febr.  
Nya ledare i Vision 
 
 
Ny hantering av Samråd - Camilla Lööv  
– Många TCO förbund har lagd ner arbetet med samråd från 
arbetsförmedlingen. Vision kommer enligt Förbundsmötesbeslut att fortsätta. 
Arbetet sker på Centren och är mycket tidskrävande och sårbart. Detta har 
utretts under lång tid.  Nu har det landat ner i ny rutin som beslutades på FS 
mötet i vecka. Alla Samordningsgrupper kommer att få informationen. Arbetet 
flyttar bort från centren och görs till ett nationellt uppdrag och kommer att 
skötas av en eller två personer. Vid denna nya rutin kommer inte avdelningar har 
inte möjlighet att svara själva. Finns det avdelningar där behov av speciell 
kontroll finns kan man upprätta en lokal rutin. Kansliet svarar.  Kansliet kommer 
att titta på snittlönen. Kristina, vi kunde stoppa en situation med arbetsbrist. Vi 
kommer inte att kunna hantera det. Camilla – En lokal hanteringsordning, rutin 
med arbetsgivaren kan skapas för att kunna hålla koll. Skicka in till 
ärendehantering för att få svar. Kommer troligen att gälla från 1 febr. I olika steg 
kommer vi att kopplas på. Är i startgroparna. Arbetsförmedlingen kommer att 
bli information. Mejladress kommer.  
 
Erbjudande om utbildning. 
Linda har förslag på att hålla i utbildning om att hantera krävande möten med 
enskilda medlemmar.  
Utbildningen skulle vända sig till de ombud eller styrelser som tar hand om 
individärenden. Linda återkommer med en presentation och kommer att 
kontakta utbildningsgruppen. Återkommer med besked. 
 
 
Kassörer i avdelningen. 
Jennie har hälsning från Gröna området att det numera för den som inte har så 
stor ekonomisk erfarenhet blivit svårare att fylla i dokumentet på Visions 

https://vision.se/for-dig-som-ar/fortroendevald/att-vara-vision-ombud/satsning-pa-okad-facklig-styrka/
https://vision.se/din-utveckling/utbildning/utbildningar-for-fortroendevalda/fackligt-ledarskap/nya-ledare-i-vision/


 

hemsida när det gäller. Lennart erbjuder sig att hjälpa till. Kontakta Lennart på 
lennart.n.johansson@regionhalland.se  
 
Samtalsstöd – Reagan  
Finns det samtalsstöd för förtroendevalda? Hittar inte den informationen på 
hemsidan. Niklas – Det finns stöd att få dock är det inte lätt att hitta den och det 
kommer staben se över.  
 
Om någon förtroendevald har behov av samtalsstöd så ska kontakt tas med 
verksamhetschef som sedan vid behov slussar den förtroendevalde vidare. Bra 
om denna informationen sprids i era områden. 
 
 
Områdeskonferensen - Niklas  
Områdeskonferensen är planerad till 11-12 oktober. Platsen är ännu inte bokad. 
Innehållet i konferensen är inte klar.  
 
-Vad vill de se för innehåll vid denna? Synpunkter? Deltagare? 
Grupparbete  
Jennys grupp – Inte för många 2 max 3 från varje avdelning. Svårt att prata med 
varandra om gruppen blir för stor. Saxade work shop. Förslag på innehåll: 
Samtalsmetodik. Satsning -remiss vad kunde vi göra? Om rättshaverister, Hur 
möter vi medlemmar med funktionsvariation? Mångfald. 
 
Lennarts grupp – Fel tidpunkt då det krockar med en del andra aktiviteter. 
Workshop. Möjlighet till nätverk. Erfarenhetsutbyte. Avrapportering av 
satsningen lära av varandra. Hur förbättrar vi våra villkor - utifrån hur vår olika 
avtalsområden? 
 
Björns grupp – Satsningen.  Inbjudna: två från varje avdelning ordf + 1.  
Program enligt LFF7, avd står för logi. Om inte avdelningen har ekonomisk 
möjlighet kan centret ersätta.  
 
Kommande möten med Samordningsgruppen. 
Inbjudan till årets möten med Samordningsgruppen kommer att ske genom 
kalenderinbjudan till både ordinarie och ersättare. Inbjudan med anmälningslänk 
kommer även att skickas inför varje möte. Inbjuden till mötet är ordinarie. Har 
ordinarie förhinder är det ersättare som anmäler sig. 

mailto:lennart.n.johansson@regionhalland.se

